



Date: - 22 April 2021

التاريخ: - 22 ابريل 2021

Sub: - Decisions of The Board Meeting held on Wednesday
21 April 2021

الموضوع: - قرارات اجتماع مجلس الإدارة المنعقد يوم الاربعاء الموافق 21
ابريل 2021.

1 - Approved the un-audited financial statements of the company for the First Quarter ended 31/03/2021, where the company loss of RO -182,369 for the reporting period comparing to RO -189,778 loss for the same period of 2020.

1- اعتماد البيانات المالية الغير مدققة للشركة للربع الاول من عام 2021 والمنتهية 2021/03/31، حيث سجلت الشركة صافي خسائر بلغت (182,369) ريال عماني مقارنة بصافي خسائر بلغت (189,778) ريال عماني من نفس الفترة من عام 2020.

2- Capacity utilization of Tile and slab lines continue to drop for the past few years and now reduced to 12%. During the meeting held on 21st April 2021, board of directors has taken decision to stop two production line out three which is 62% reduction in the production capacity to avoid further incurring losses and protect the interest of the company shareholders. BOD also instructed executive management to emphasize to reduce other related cost.

2- بسبب تأثيرات جائحة فيروس كورونا والانخفاض الحاد في المبيعات وحجم الإنتاج خلال الاعوام السابقة في خط انتاج البلاط وخطوط انتاج الالواح بحيث أن الطاقة الانتاجية الحالية لا تتجاوز 12 % من اجمالي طاقة خطوط الانتاج، لذلك اتخذ مجلس الادارة قرارًا بإيقاف اثنين من خطوط الانتاج الثلاثة والتي تمثل 62 ٪ من إجمالي الطاقة الإنتاجية، وذلك لتجنب المزيد من الخسائر المتكبدة وحماية مصالح مساهمي الشركة، كما أصدر مجلس الادارة تعليماته الى الإدارة التنفيذية للعمل على تقليل التكاليف ذات الصلة بالخطين.

Mohammed Juma Al-Balushi

Board Secretary

